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JUDr. Adriana Szaboová  
Obchodný diplomat 
 
V mojom živote mám za sebou úspešne zvládnutých niekoľko životných výziev. Medzi tie 
najhodnotnejšie patrí výchova mojich šikovných plnoletých detí, niekoľkoročné skúsenosti 
v podnikaní a v neposlednej rade život v zahraničí, kde som mala tú česť a možnosť rozšíriť si 
svoje obchodné skúsenosti a aktivity, poskytovať slovenským emigrantom právnu podporu, 
učiť ľudí finančnej gramotnosti a pomáhať im so začlenením sa do spoločnosti. Pomoc 
ľuďom ma viedla k tomu, aby som založila platformu, ktorá združuje rôzne spoločnosti 
z oblasti technológií, zdravotníctva, energetiky, pôdohospodárstva a financií. Vďaka mojim 
dlhoročným skúsenostiam som obklopená ľuďmi, ktorí zdieľajú podobné záujmy a ochotu 
nezištne pomáhať v rozvoji spoločenstva a hospodárstva našej krásnej krajiny. 
 
Moje životné skúsenosti: 
• práca na manažérskych pozíciách v technologických a obchodných spoločnostiach; 
• založenie viacerých úspešných obchodných spoločností a ich ďalší rozvoj v oblasti vedy 

a výskumu; 
• činnosť licencovaného makléra a generálneho kontraktora pri tvorbe a predaji stavebných diel; 
• edukatívne pôsobenie v oblasti investícií, technológií a vzdelávania pre prestížne spoločnosti; 
• pomoc novovytvoreným spoločnostiam pôsobiacim na Slovensku aj v zahraničí; 
• spolupráca v justícii, štátnej správe a zdravotníctve; 
• pôsobenie v krajinách tretieho sveta pri realizácii znižovania ekologickej a enviromentálnej 

záťaže a zabezpečenia pitnej vody za pomoci zavádzania najnovších technologických zariadení 
na odbúravanie mikroplastov; 

• aktívne pôsobenie na významných projektoch pri rozvoji pôdohospodárstva, rybárstva na 
vidieku;   

Moje hodnoty a priority: 
• vytvárať ľuďom životné podmienky v ktorých dokážu nielen plnohodnotne žiť,  tvoriť a nové 

hodnoty prinášať   
• vek nie je prekážkou a preto treba pomáhať ľuďom všetkých vekových skupín, ale najmä starším 

ľuďom, ktorí celý svoj  život zasvätili krajine v ktorej žijú; 
• spravodlivosť je pilierom spoločnosti a nesmie byť „slepá“ a „predajná“; 
• pokladať hodnotové otázky je prejavom zrelosti a nie neznalosti a je cestou k poznaniu   
• túžba realizovať veľké zmeny je autentickým prejavom mojej snahy neustále pomáhať a tvoriť; 

Môj zámer: 
• eliminovať odchod mladých, vzdelaných ľudí do zahraničia a vytvoriť im podmienky na 

bezplatné vzdelanie pre ich úspešný rast a realizáciu sa v oboroch, ktoré ich napĺňajú; 
• rozvíjať vedu a výskum v oblasti inovatívnych technológií, poľnohospodárstva a vzdelávania za 

účelom rozvoja zjednodušenia procesov vo výrobe, chove a pestovaní; 
• získať viac finančných prostriedkov z európskych dotácií na rozvoj liečiv a liečebných postupov 

pri závažných civilizačných ochoreniach a pomôcť tak tisícom chorých ľudí na Slovensku; 
• v oblasti zdravotníctva zaviesť nové spôsoby a realizáciu vyšetrení s možnosťou využitia inštitútu 

„pokročilá prax sestry“ (PPS), ktorý zjednodušuje, urýchľuje a znižuje náklady pri rutinných 
zdravotných otázkach, čo umožní rýchlejší prístup k zdravotnej starostlivosti a stanoveniu 
správnej diagnózy; 



• vytvoriť reálne podmienky bývania pre mladých ľudí zo znevýhodnených skupín za pomoci 
výstavby vertikálnych a modulárnych energeticky nezávislých ekologických stavieb; 

Moja túžba:  
Slovensko je srdcom Európy nielen z hľadiska geografického umiestnenia. Máme veľké 
predpoklady byť aj srdcom Európy v oblasti hospodárstva, priemyselnej výroby, vedy 
a výskumu a stať sa tak ekonomicky sebestačným štátom s postavením lídra v oblastiach 
energetiky, priemyslu a poľnohospodárstva. To všetko vieme spoločne realizovať s 
odborným programom a prístupom členov strany Karma minimalizujúcim finančné bariéry. 
Do volieb budem viesť stranu KARMA ako novú, čistú, odbornú, hodnotovú a spoľahlivú 
politickú stranu s kandidátmi na ktorých som nesmierne pyšná. Mám veľký rešpekt k ich 
odbornému prístupu, navrhovaným riešeniam a vynikajúcej spolupráci s inovačným 
prístupom k tímovej práci a spoločnou túžbou so srdcom v hrudi, ktoré bije pre naše 
prekrásne Slovensko. 

 
 
 
2. 
Ing. Marek  Grussmann   
podnikateľ 
 
Vo svojom veku 60 rokov som nazbieral nepreberné množstvo skúseností, čo mi umožnilo 
získať hlboký vhľad do mnohých sektorov. Moja najväčšia expertíza však spočíva v oblasti 
financií a bankovníctva. 
📚📚 Vzdelanie: Okrem širokého vzdelania v oblastiach ako sú statika, právo, ekonómia, 
história a jazyky som sa vyprofiloval hlavne v oblasti financií. Vzdelávanie v tejto oblasti mi 
poskytlo solídne teoretické základy, ktoré som následne prehlboval v praxi. 
🌍🌍 Prax v financiách a bankovníctve: Pracoval som v prestížnych inštitúciách ako IRB banka 
a AZ Brokers CP, kde som získal hlboké skúsenosti z bankovníctva a financovania, nielen na 
Slovensku, ale aj v USA a Rakúsku. Tieto skúsenosti mi umožnili vytvoriť si komplexný pohľad 
na medzinárodné financie a bankovníctvo. 
💃💃 Záujmy: Numerológia a tanec sú mojimi vášňami mimo pracovného života, ktoré mi 
umožňujú relaxovať a zároveň rozširovať svoje horizonty. 
🔍🔍 Moja filozofia: Ako hovorí židovské príslovie: "Všetko je úplne inak." Verím, že v oblasti 
financií a bankovníctva je nevyhnutné mať široký pohľad a schopnosť spojiť rôzne oblasti a 
kultúry. Vždy hľadám širší kontext a pochopenie, či už ide o obchodné rozhodnutia, 
investície alebo globálnu finančnú stratégiu. 
Moja expertíza v oblasti financií a bankovníctva, kombinovaná s mojou všestrannosťou a 
globálnym výhľadom, robí zo mňa ideálneho partnera pre všetkých, ktorí hľadajú inovatívne 
a efektívne finančné riešenia. Pridajte sa ku mne v našej spoločnej ceste za finančným 
úspechom! 
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Mgr. Roman Chudý  
advokát 
Aktívne som sa zúčastnil na udalostiach nežnej revolúcie v roku 1989 a za uplynulých 34 
rokov som sledoval, ako sa ideály tejto revolúcie ztrácali. Svedkom som bol, keď politici 
zneužívali svoje postavenie, zavádzali štátny dlh a zdevastovali hospodárstvo našej krajiny. 
Naša vyspelá ekonomika sa stala len montážnou dielňou. 
🔍🔍 Moja profesionálna cesta: Absolvent Právnickej fakulty UK v Bratislave. Na prokuratúre 
som pôsobil v rokoch 1996 až 2003, a od 2003 som aktívnym advokátom. Bojoval som proti 
nespravodlivosti, stíhal páchateľov malej privatizácie, a takisto som sa zameral na boj proti 
organizovanému zločinu v oblasti majetkovej a ekonomickej trestnej činnosti. 
����� Vízia pre súdnictvo Slovenska: Súdy musia prejsť zásadnou očistou. Každý sudca by mal 
absolvovať bezpečnostnú previerku, aby občania mohli mať dôveru v spravodlivé a rýchle 
rozhodnutia súdov. Generálny prokurátor by nemal byť ovplyvňovaný záujmovými 
skupinami a voľba tohto úradu by mala byť transparentná. 
🔝🔝 Kvalita na popredných pozíciách: Ministri a vedúci ústredných orgánov by mali byť 
kvalifikovaní, s dobrým menom a s praxou v danom odbore. Verím v to, že kľúčové verejné 
funkcie by mali zastávať iba tý, ktorí majú potrebné skúsenosti a vedenie bez sklonu k 
zneužívaniu moci. 
👨👨👨👩👩👨👧👧👨👦👦 Osobný pohľad: Ako otec dvoch detí je mojím snom vytvoriť Slovensko, ktoré 
bude prosperujúce, moderné a spravodlivé pre všetky generácie. Chcem, aby moje deti 
vyrastali v krajine, kde budú mať rovnaké príležitosti a budú môcť viesť dôstojný život. 
Pripojte sa ku mne a spoločne bojujme za lepšiu budúcnosť Slovenska. 
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PhDr. Martin  Tehlár    
manažér 
 
📚📚 Vzdelanie: 
Bohaté vzdelanie v oblasti práva, znalostného manažmentu a ľudských zdrojov mi poskytlo 
komplexné znalosti uplatniteľné v rôznych sférach života. Svojimi skúsenosťami sa 
profilujem ako skúsený obchodný manažér. 
🎨🎨 Vízia: 
Ambícia prispievať k rozvoju podnikateľského prostredia na Slovensku s dôrazom na 
inovácie, vedu a výskum. 
💼💼 Manažérstvo: 
Ako majiteľ a konateľ firmy som získal komplexné skúsenosti v oblasti efektívneho riadenia 
organizácie. 
Prax: 

• Projektový manažér 

• Obchodný zástupca 

• Obchodný manažér 



• Key Account Manažér 
Pôsobil som v rôznych národných a nadnárodných spoločnostiach s medzinárodným 
dosahom. 

💃💃 Záujmy: 
Vášnivý horský cyklista a milovník auto-moto sveta. V srdci mám najmä svoju rodinu - 
manželku a dvoch synov

 
Kandidát vo voľbách: 
S mojou bohatou praxou v oblasti manažmentu a obchodu sa chcem podieľať na formovaní 
politík a stratégií pre prosperitu Slovenska. Verím v transparentnosť, inovácie a silné 
vzdelávacie systémy. Môj hlas je hlasom skúsenosti, zodpovednosti a zmien smerom k lepšej 
budúcnosti nášho kraja. Vaša podpora mi umožní priniesť tieto hodnoty do centra 
rozhodovania. 
 
 
 
 
 
5 
Mgr. Miroslava Kovarská  
pedagogická pracovníčka 
 
S viac ako 20 rokmi skúseností v pedagogike som sa zaviazala rozpoznávať a hodnotiť deti 
ako jednotlivcov. Ako výsledok mojej neustálej túžby po zdokonalení som absolvovala 
externé štúdium v odbore predškolská pedagogika na Trnavskej univerzite. Toto vzdelanie 
spolu so skúsenosťami mi pomohlo vybudovať pevné a zmysluplné priority pre moje ďalšie 
pôsobenie v školstve. 
🌍🌍 Môj cieľ je jasný: Hĺbkovo preskúmať súčasný systém vzdelávania na Slovensku, navrhnúť 
a implementovať potrebné systémové zmeny s maximálnym zapojením všetkých 
zúčastnených strán - od učiteľov a odborníkov až po žiakov a rodičov. 
🔍🔍 Moje hodnoty a priority: 

• Individuálny prístup: Každé dieťa je jedinečné a zaslúži si byť hodnotené ako 
jednotlivec. 

• Kvalitné vzdelávanie: Školy by mali byť nielen vzdelávacími, ale aj výchovnými 
miestami s pridanou hodnotou. 

• Reflexia a zlepšovanie: Učme sa z našich chýb a nastavme smerovanie k skutočným 
hodnotám, nie len ekonomickým prioritám. 

• Rešpekt a dôstojnosť: Učitelia zaslúžia dôstojné ohodnotenie a rešpekt za ich prínos, 
bez nutnosti zberania nekonečných kreditov. 

• Bezpečné a šťastné prostredie: Všetci zúčastnení by mali cítiť v školách bezpečie a 
šťastie. 



Verím, že smerovanie k týmto hodnotám a cieľom nám umožní vrátiť školám na Slovensku 
pozitívny status a postarať sa o našu budúcnosť - naše deti. 
Pripojte sa ku mne v našom spoločnom záujme - vytvoriť lepší, efektívnejší a šťastnejší 
vzdelávací systém na Slovensku! 
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Ing. Andrej Rusnák, PhD. 
podnikateľ 
V 47 rokoch mám za sebou výraznú profesionálnu cestu, ktorá ma definovala ako experta v 
oblasti chémie a riadenia. Moje pôsobenie vo výskume, biomedicíne, školstve a v riadení 
spoločnosti ma naučilo, že pre úspech a rozvoj štátu je nevyhnutné spojiť rôzne rezorty a 
sektory. 
🔬🔬 Vedecký výskum: Mojimi špecializáciami sú biomedicínsky výskum a elektrónová 
mikroskopia. Verím, že výskum a inovácie sú kľúčom k pokroku a zlepšeniu kvality života 
občanov. 
📚📚 Ministerstvo školstva: Ako generálny riaditeľ sekcie vedy a techniky som sa aktívne 
podieľal na tvorbe a implementácii vedeckej a výskumnej politiky štátu. Moje skúsenosti ako 
poradca ministerky mi umožnili hlbšie pochopiť dynamiku a potreby školstva. 
��� Medzirezortná spolupráca: Moje pôsobenie zabezpečovalo medzirezortnú spoluprácu 
medzi ministerstvom školstva a zdravotníctva, čo umožnilo efektívnejšiu koordináciu a 
realizáciu projektov, ktoré boli prospešné pre občanov. 
🏢🏢 Manažérstvo: Ako konateľ spoločnosti som získal skúsenosti v strategickom rozhodovaní, 
riadení tímov a zabezpečení efektívneho fungovania organizácie. 
Moja vízia: 
Verím v silu inovácií a dôležitosť prepojenia rôznych sektorov, ako sú vzdelávanie, 
zdravotníctvo a výskum. Len prostredníctvom takejto medzirezortnej spolupráce môžeme 
dosiahnuť skutočný pokrok a prosperitu pre našu krajinu. Moja vízia sa zakladá na 
presvedčení, že bohatý občan znamená bohatý štát, zatiaľ čo chudobný občan vytvára 
chudobný štát. Je na čase zabezpečiť, aby naše hospodárstvo, výskum a vzdelávanie išli ruka 
v ruke. 
Spolu môžeme vytvoriť lepšiu budúcnosť pre Slovensko. Pripojte sa ku mne v tejto misii a 
spoločne formujme náš rozvoj. 
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MUDr. Silvia  Kissová, MPH.  
lekárka cievna chirurgička 
Ako lekárka s 13-ročnou praxou a posledných 6 rokov s atestáciou v obore cievna chirurgia 
som svedkom mnohých výziev, ktorým čelí naše zdravotníctvo. Mám 37 rokov a som 
odhodlaná vytvoriť zmeny, ktoré zabezpečia, aby každý pacient na Slovensku dostal to 
najlepšie z našej zdravotnej starostlivosti. 
🌍🌍 Môj cieľ je jasný: Zabezpečiť kvalitnú, odbornú a dostupnú zdravotnú starostlivosť pre 
všetkých občanov Slovenska, či už sú v rukách špecialistov alebo lekárov prvého kontaktu. 



🔍🔍 Moje hodnoty a priority: 
• Prevencia pred liečbou: Je dôležité zvyšovať povedomie ľudí v oblasti prevencie a 

starostlivosti o vlastné zdravie. 

• Transparentnosť: Financovanie zdravotných výkonov poisťovňami musí byť jasné a 
zrozumiteľné pre všetkých - lekárov, zdravotných poskytovateľov aj pacientov. 

• Zlepšenie pracovných podmienok: Naši zdravotníci si zaslúžia pracovné prostredie, v 
ktorom sú rešpektované ich práva rovnako ako ich povinnosti. Cieľom je, aby 
zdravotnícka profesia na Slovensku bola opäť atraktívnou voľbou pre mladých ľudí. 

• Zdravie na prvom mieste: Verím, že zdravie je najvyššia ľudská hodnota, ktorú 
musíme chrániť a ctiť. 

Pripojte sa ku mne v našom spoločnom záujme - posunúť slovenské zdravotníctvo vpred a 
zabezpečiť, aby zdravie bolo naozaj na prvom mieste! 
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Ing. Ivan Hlbocký  
organizátor motoristických súťaží 
 
Vek: 48 rokov 
Profesionálna dráha: 

• Absolvent SOU-Banícke v Revúcej a Vojenskej Akadémie v Liptovskom Mikuláši. 

• Viac než dve dekády slúžil v Ozbrojených silách Slovenskej republiky, kde postupne 
prešiel od veliteľa prieskumnej čaty, cez vedúce pozície, až po staršieho dôstojníka v 
oblasti plánovania a riadenia. 

• V oblasti krízového manažmentu, verejného obstarávania a zahraničnej spolupráce 
zhromaždil cenné skúsenosti a vedomosti. 

Jazykové znalosti: 
• 🇷🇷🇷🇷 Ruština 

• 🇬🇬🇬🇬 Angličtina 

• 🇬🇬🇷🇷 Gréčtina 

Osobný život a vízia: Svoj život zasvätil službe a ochrane krajiny, a teraz, ako otec troch 
synov a dedko vnučky, sa zameriava na budúcnosť Slovenska. Predstavuje si krajinu, kde 
naše deti a vnúčatá vyrastajú v bezpečnom a prosperujúcom prostredí. Krajina, kde kvalitné 
vzdelanie a šport sú dostupné všetkým a sú vnímané nielen ako príležitosť, ale ako základný 
pilier rozvoja spoločnosti. Vo svojej vízii zdôrazňuje, že "rozvoj jednotlivca vedie k rozvoju 
spoločnosti". 
Šport a záľuby: Celý život bol spojený so športom, od bojových umení až po vzpieranie. Vo 
voľnom čase nachádza radosť na motorke, ktorá je jeho vášňou. 



 
Ing. Ivan Hlbocký nie je len významným aktérom vo vojenskej sfére, ale aj človekom s jasnou 
víziou o budúcnosti Slovenska. Jeho pohľad na spoločnosť, kde vzdelanie a šport sú v srdci 
každého občana, je inšpiráciou pre všetkých, ktorí túžia po lepšej budúcnosti pre našu 
krajinu. 
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Mgr. Jozef Blaško  
podnikateľ 
 
🎓🎓 Vzdelanie: Mgr. Jozef Blaško je vysokoškolsky vzdelaný na Univerzite Konštantína Filozofa 
v Nitre. 
👮👮👨�� Profesijná kariéra: Počas svojej kariéry v Policajnom zbore dosiahol hodnosť pplk. a 
svoje pôsobenie ukončil na postu riaditeľa OO PZ Hlohovec. Jeho skúsenosti a znalosti v 
oblasti bezpečnostných zložiek sú obdivuhodné. 
🏢🏢 Súčasnosť: V súčasnej dobe je konateľom spoločnosti JM Fachma, kde aplikuje svoje 
bohaté skúsenosti z policajného zboru v praxi. 
🗣🗣 Jazykové znalosti: Mgr. Jozef Blaško má znalosti cudzích jazykov, čo mu umožňuje 
efektívnu komunikáciu v rôznych medzinárodných kontextoch. 
🌳🌳 Osobné záujmy: Vo voľnom čase sa venuje športu a záhradkárstvu. Tieto aktivity mu 
prinášajú relax a obnovujú energiu potrebnú pre každodenné povinnosti. 
🛡🛡 Vízia a hodnoty: Mgr. Jozef Blaško pevne verí v bezpečnosť a poctivosť v policajnej práci. 
Uznáva rovnosť pred zákonom a zastáva názor, že policajt by nemal byť považovaný za 
strašiaka, ale skôr za ochrancu občanov. Jeho hlavným posolstvom je: "Vráťme zákon do 
tejto krajiny a zabezpečme, aby každý občan cítil, že je v bezpečí." 
Pridajte sa k Mgr. Jozefovi Blaškovi v jeho vízii vytvoriť bezpečnejšie a spravodlivejšie 
Slovensko pre všetkých. 
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Mgr. Viliam  Kapusta  
štátny zamestnanec 
 
Mgr. Viliam Kapusta - Zástanca vzdelania a budúcnosti pre bezpečné a prosperujúce 
Slovensko. 
Od ukončenia školských povinností som sa neustále snažil zvyšovať svoje vedomosti a 
zručnosti. Moja akademická cesta začala na SOUE v Novom Meste nad Váhom a pokračovala 
na SOŠ PZ v Bratislave, kde som úspešne zmaturoval. Následne som sa rozhodol pre 



akademický smer etnológie na UKF v Nitre, čo ma priviedlo k získaniu titulu magistra. Moja 
túžba po hlbšom pochopení verejnej správy ma viedla na VŠD v Sládkovičove. 
📚📚 Môj vzdelávací prístup: Ako absolvent dvoch rôznych VŠ smerov, vždy som videl význam 
neustáleho vzdelávania. Pracujúc v policajnom zbore som si uvedomil, aký je dôležitý 
profesionálny rast a sústavné vzdelávanie. 
👨👨👨👦👦 Moja rodina je mojím kompasom: Ako otec 4-ročného syna je pre mňa jeho 
budúcnosť a šťastie v bezpečnej a prosperujúcej krajine prvoradou prioritou. Verím v lepšie 
zajtrajšky a v budúcnosť, kde moje dieťa nájde šťastie a úspech. 
���������� Môj politický prístup: Kandidujem ako nezávislý kandidát. Som presvedčený, že s mojím 
vzdelaním, skúsenosťami a oddanosťou môžem priniesť skutočnú zmenu pre Slovensko. 
verím v transparentnosť, integritu a v hodnoty, ktoré budú slúžiť všetkým občanom našej 
krajiny. 
Pripojte sa ku mne a spoločne formujme budúcnosť Slovenska, v ktorej naši potomkovia 
nájdu bezpečie a prosperitu! 
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Ing. Michaela Veigl Svitoková, PhD.  
špecialistka vyraďovania jadrových zariadení 
 
Ako vyštudovaná chemická technologička so špecializáciou na petrochémii a držiteľka 
doktorátu z integrálnej bezpečnosti som sa 23 rokov venovala energetike, predovšetkým 
vyraďovaniu jadrových elektrární. Táto práca mi otvorila oči voči významu životného 
prostredia a jeho ochrane. 
🌍🌍 Moja vízia je jednoduchá a silná: Vrátiť Slovensku energetickú sebestačnosť v súlade s 
ochranou životného prostredia a udržateľným rozvojom hospodárstva. 
🔍🔍 Moje hodnoty: 

• Osobná a národná sebaúcta: Verím v silu našej identity, našich hodnôt a v to, že ako 
národ máme potenciál rásť a prosperovať. 

• Verím v budúcnosť: Ako matka mám cieľ zabezpečiť, aby môj potomok žil vo svete, 
ktorý je dôstojný, spravodlivý a plný možností. 

• Spojenie sektorov: Uznávam potrebu spolupráce medzi energetikou, životným 
prostredím a hospodárstvom, aby sme mohli vytvoriť harmóniu pre našu krajinu. 

Pripojte sa ku mne a spoločne formujme energeticky a ekologicky udržateľné Slovensko pre 
súčasné i budúce generácie! 
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Ing. Tomáš  Raslavský   
finančný kontrolór 
 
📌📌 Základné informácie: 



• Vek: 33 rokov 

• Vízia: "Verím v ekonomiku, ktorá nie je len o číslach, ale o ľuďoch za týmito číslami. 
Spájam globálne poznatky s miestnym poznaním, aby som vytvoril prosperujúce 
riešenia pre budúcnosť našich podnikov." 

🎓🎓 Vzdelanie: 
• Ekonomická univerzita v Bratislave 

• Högskolan Dalarna, Švédsko 

• Parkview High School, USA 

🔍🔍 Profesionálna dráha: 
• Vedúci Oddelenia Kontrolingu: Upratovacia firma s komplexnou správou budov. 

• Skupinový finančný kontrolór: Medzinárodný automobilový priemysel. 

• Finančný špecialista: Medzinárodná IT firma. 

• Asistent audítora: Zodpovedný za úspešný interný audit. 

• Finančný analytik: Zmluvný kontroling. 

🌍🌍 Jazyky: Slovak (native), English (C1), German (B2), Swedish (A1)  
💼💼 Schopnosti: IFRS štandardy, podvojné/jednoduché účtovníctvo, hospodárska 
korešpondencia 
✨ Osobné vlastnosti a záujmy: Analytické myslenie, komunikatívnosť, zodpovednosť, 
cestovanie, šport, ekonomické novinky. 
Spojme sa a realizujme víziu lepšej ekonomiky pre Slovensko! 
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Mgr. Katarína Orviská  
doktorandka 
Po ukončení štúdií dejín umenia v Brne som sa pustila do sveta médií a dizajnu, kde som 
pôsobila ako redaktorka v časopise zameranom na bývanie a interiérový dizajn. Moje srdce 
však vždy patrilo umeniu, a preto som sa rozhodla zdieľať svoju vášeň s ostatnými 
prostredníctvom môjho blogu orviska.sk, kde pravidelne publikujem moju vlastnú umeleckú 
tvorbu. 
Momentálne sa venujem doktorandskému štúdiu dejín umenia na Trnavskej univerzite a 
Slovenskej akadémii vied. Zanorujem sa do histórie a kultúry, ktorá nás formovala a snažím 
sa o prepojenie vzdelávania a kultúry, pretože verím, že vzdelanie v oblasti kultúry je 
esenciálne pre náš národný rast a identitu. 
🎨🎨 Moja vízia: Rozvíjať historické a kultúrne povedomie na Slovensku s dôrazom na 
vzdelávanie. Som presvedčená, že kombinácia kultúrneho vzdelávania a praxe je základným 
kameňom spoločnosti. 
🔍🔍 Moje hodnoty a priority: 

http://orviska.sk/


• Odbornosť a vzdelávanie: Vzdelávanie v oblasti umenia a kultúry je nevyhnutné pre 
rozvoj spoločnosti. S mojím vzdelaním a praxou som pripravená viesť tento rozvoj 
vpred. 

• Spolupráca: Verím, že politici by mali viac počúvať odborníkov a zohľadňovať 
dôležitosť vzdelávania v oblasti kultúry. Práve spolupráca medzi odborníkmi, 
vzdelávacími inštitúciami a rozhodovateľmi môže viesť k skutočným zmenám. 

• Kultúrne vzdelávanie: Aktívne podporujem a propagujem vzdelávanie v oblasti 
umenia a kultúry, pretože verím, že toto vzdelávanie je kľúčom k lepšej budúcnosti. 

Moje heslo je jasné: "Politici musia viac počúvať odborníkov a podporovať vzdelávanie v 
kultúre." 
Pridajte sa ku mne v našom spoločnom snažení - osvetliť a rozšíriť kultúrne a vzdelávacie 
hodnoty Slovenska pre budúce generácie! 
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Jana Klucová 
podnikateľka  
 
📚📚 Vzdelanie: 
Škola knihovníckych a informačných štúdií. 
💼💼 Pracovná skúsenosť: 

• Od 2006 aktívna v oblasti poisťovníctva so zameraním na neživotné poistenie. 

• V rokoch 2003-2006 pozícia Development Manager v spoločnosti Provident Financial. 

🎨🎨 Vízia: 
Je pre mňa esenciálne podieľať sa na finančnej edukácii, najmä mládeže a mladých ľudí po 
ukončení vzdelania. Verím, že finančná gramotnosť je kľúčom k zodpovedným a 
premysleným rozhodnutiam v živote. 
👨👨👨👩👩👨👧👧👨👦👦 Osobné informácie: 
Starostlivá matka dvoch detí, ktorá je odhodlaná budovať lepšiu budúcnosť nielen pre svoju 
rodinu, ale aj pre všetky deti, a zabezpečiť im istotu v živote. 
💡💡 Krédo: 
Ponúkam skúsenosti, znalosti a vášeň v oblasti poisťovníctva s dôrazom na vzdelávanie a 
zlepšenie finančného povedomia. Vaša dôvera je mojím záväzkom. 
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Marián Lipták  
podnikateľ 
Odmalička som sa venoval rôznym športom. Karate, iné bojové športy a basketbal boli 
stredobodom môjho mladíckeho života. Do konca roka 2018 som aktívne súťažil v 



zmiešaných bojových umeniach (MMA), kde som si vybojoval medzinárodný titul v ťažkej 
váhe. 
💼💼 Moja podnikateľská cesta: Začal som ako sprostredkovateľ poistenia, investícií a úverov, 
kde som dosiahol pozíciu riaditeľa jednej z maklérskych spoločností. Hrdý som aj na moje 
členstvo v elitnom klube MDRT, združujúcom predajcov, ktorí prekonali miliónovú hranicu v 
predaji ročne. 
🌟🌟 Mojou vášňou: Bolo odovzdávať svoje vedomosti a skúsenosti iným. Venujem sa 
vzdelávaniu v oblasti predaja, manažmentu a osobného rozvoja, kde som školil mnohých 
predajcov, manažérov a lektorov. Spolupracoval som s renomovanými firmami ako UNIQA, 
Opel, Hyundai a BMW. 
🌍🌍 Napriek úspechom v podnikaní: Vždy som myslel aj na komunitu. Založil som neziskovú 
organizáciu "viac ako", cez ktorú som pomáhal deťom a zvieratám. Môj záväzok voči dobrej 
veci sa odzrkadľoval aj v mojich produktoch a službách, ktoré boli označené logom "viac 
ako". 
🌐🌐 Moja politická vízia: Stojím za moderným Slovenskom, ktoré je súčasťou európskeho 
spoločenstva, a kde sú hodnoty ako solidarita, vzájomný rešpekt a udržateľný rozvoj na 
poprednom mieste. Som presvedčený, že spojením rôznych sektorov a spoluprácou vieme 
vytvoriť silnejšie a prosperujúce Slovensko pre súčasné i budúce generácie. 
Dnes, po prekonaní výziev spojených s koronou, sa venujem hlavne svojmu synovi a 
priorizujem kľud, zdravie a šport. Ako športovec a podnikateľ sa teším na nové príležitosti a 
výzvy, ktoré prinesie život. 
Pripojte sa ku mne na ceste osobného rozvoja a poznania! 
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Ján  Bartoň   
podnikateľ 
 
Vek: 43 rokov 
 
Profesijný profil: 
🛠🛠 Aktívny podnikateľ od roku 2001, špecializujúci sa na výrobu, montáž a opravy spotrebnej 
a profesionálnej elektroniky. Moja rozmanitá podnikateľská činnosť zahrňuje aj organizáciu 
kultúrnych podujatí, maloobchod a veľkoobchod, a širokú škálu technických a 
administratívnych služieb. 
Krédo: 
💼💼 S dvadsaťročnými skúsenosťami v oblasti podnikania sa zaväzujem k profesionalite a 
inovátorstvu. Vaša dôvera v mňa je záväzkom k transparentnému a úprimnému prístupu k 
práci v prospech našej krajiny. 
Vízia: 
🚀🚀 Podporovať podnikateľský duch a inovácie, ktoré prinesú rast a prosperitu našej 
komunite, pričom kladiem dôraz na vzdelávanie a zlepšenie technologických služieb pre 
všetkých obyvateľov. 



Osobné informácie: 
��� Moja vášeň za podnikaním je doplnená záväzkom k spoločenstvu. Som odhodlaný 
vytvárať príležitosti, ktoré prinesú rast a rozvoj našej krajiny. 
Skúsenosti: 
🏭🏭 Zakladateľ a prevádzkovateľ mnohých prevádzkarní v Myjave a Brezovej pod Bradlom. 
🎉🎉 Organizátor kultúrnych a spoločenských podujatí. 
🛍🛍 Dlhoročné skúsenosti v oblasti maloobchodu, veľkoobchodu a technických služieb. 
📋📋 Poskytovanie kvalitných administratívnych služieb. 
��� Vždy som sa zaväzoval k najvyšším štandardom kvality a zákazníckej spokojnosti vo 
všetkých oblastiach svojho podnikania. Je pre mňa cťou byť kandidátom za stranu KARMA a 
verím, že spoločne môžeme dosiahnuť veľké veci pre nás všetkých. 
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Martin  Kovarský 
podnikateľ  
 
Odkedy som ukončil školu, gastronómia je mojím životným poslaním. Už v mladom veku 
som sa stal šéfkuchárom, a svoje skúsenosti som rozšíril aj za hranicami našej krajiny. Práve 
zahraničné pôsobenie mi umožnilo porovnať podporu a kvalitu cestovného ruchu na 
medzinárodnej úrovni. 
🌍🌍 Moje medzinárodné skúsenosti: Posilnili moju vieru v potenciál Slovenska. Preto som 
založil Klub mladých kuchárov a čašníkov. V spolupráci so Štátnym inštitútom odborného 
vzdelávania sme spustili súťaže SKILLS SLOVAKIA. Táto iniciatíva umožnila našim mladým 
talentom nahliadnuť do Európy a ukázať svetu, čo dokáže malá krajina v súťaži EUROSKILLS. 
����� Moja vízia pre slovenskú gastronómiu: Aj napriek pandémii, ktorá silne ovplyvnila 
gastrosektor, verím v budúcnosť. Uvedomujem si, že hrozí strata novej generácie, no moja 
ambícia je udržať mladé talenty na Slovensku, kde budú s hrdosťou a nadšením 
reprezentovať našu jedinečnú gastrokultúru. 
Pripojte sa ku mne a spoločne formujme a posilňujme slovenskú gastronómiu a cestovný 
ruch pre súčasné i budúce generácie! 
 


